
 

Szczecin, 2024-09-04 

 

PROTOKÓŁ nr 53/24 
z posiedzenia Rady Osiedla Dąbie 

 

1. Otwarcie obrad, przywitanie gości i członków Rady. 

2. Sprawdzenie listy obecności – stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku obrad - przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Osiedla Dąbie nr 52/24. 

5. Podjęcie uchwał. 

6. Sprawy bieżące. 

7. Wolne wnioski. 

8. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 1 Otwarcie obrad, przywitanie gości i członków Rady. 

W dniu 04 września 2024 r. o godzinie 18:30 odbyło się posiedzenie radnych w  

siedzibie Rady Osiedla Dąbie przy ul. Gryfińskiej 151 w Szczecinie. Posiedzenie 

otworzył Przewodniczący Łukasz Owczarek, przywitał obecnych i przedstawił 

porządek obrad. 

 

Ad. 2 Sprawdzenie listy obecności. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Łukasz Owczarek – Przewodniczący 

2. Alina Kordowska - Wiceprzewodniczaca 

3. Małgorzata Wleklak – Sekretarz 

4. Magdalena Bartuszek-Lewandowska – Członek Rady 

5. Marta Marczak – Skarbnik 

6. Grzegorz Bartosz – Członek Zarządu 

7. Stanisław Wysocki – Członek Rady 

8. Marek Jakacki – Członek Rady  

9. Leszek Bochnacki – Członek Rady 

10. Jacek Leśniowski – Członek Rady 

11. Maryla Szczęsna – Członek Rady 

 

Stwierdzono quorum – obecnych 9 radnych 

 

Ad. 3 Przyjęcie porządku obrad. 

Głosowało: 9 osób; ZA – 9; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 

 

Ad. 4 Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Osiedla Dąbie nr 52/24 
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 Głosowało: 9 osób; ZA – 7; PRZECIW – 0; WSTRZYMAŁO SIĘ – 2 

 

Ad. 5 Podjęcie uchwał: 

• Uchwała Nr 266/24 w sprawie zakupu artykułów spożywczych na potrzeby festynu 

dla mieszkańców podczas Fly Day w dn. 7 września 2024 

Głosowało: 9 osób; ZA – 9; PRZECIW – 0; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 

• Uchwała Nr 267/24 w sprawie wydania opinii na dzierżawę gruntu, tj. działki 17/36 

obręb 4021 o powierzchni 1700 m2, zlokalizowanego w okolicach ul. Zapomnianej, 

Głosowało: 9 osób; ZA – 9; PRZECIW – 0; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 

Ad. 6 Sprawy bieżące: 

1. Organizacja festynu dla mieszkańców podczas pikniku lotniczego Fly Day: 

• Ustalenie rozstawienie namiotu/stanowiska rady osiedla na dzień 7 września, 

godz. 9:00 w siedzibie RO; 

• Zakupy spożywcze do zrobienia przez Małgorzatę Wleklak i Magdalenę 

Bartuszek-Lewandowską w dn. 6 września; 

2. Do ustalenia na kolejnym zebraniu tematy: Mikołajki w Delcie, Wigilia dla 

samotnych, udział rady osiedla w jarmarku bożonarodzeniowym. 

3. Do rozeznania przez Alinę Kordowską miejska i wstępne koszty organizacji Wigilii dla 

samotnych (Niko, Wenecja). 

 

Ad. 7 Wolne wnioski 

Leszek Bochnacki – 1. prośba o zainteresowanie się przez radę liniami pospiesznymi, tj. 

wniosek o przywrócenie linii H; 2. Wyeliminowaniu/ograniczeniu ruchu ciężarówek po 

osiedlu; 3. Wniosek o powiększenie ronda w Dąbiu. 

Stanisław Wysocki – prośba o wsparcie jednej rodziny w temacie mieszkaniowym ZBiLK. 

Ustalono, że zainteresowana rodzina złoży wniosek/pismo do rady osiedla z prośbą o 

wsparcie w rozwiązaniu problemu. 

Ad. 8 Zamknięcie obrad. 

Na tym zebranie zakończono. 

 

 

Małgorzata Wleklak 

 

 

…………………………………….…………  

Sekretarz Rady Osiedla - Protokół 

sporządziła 

 

Łukasz Owczarek 

 

 

………………………………………...… 

Przewodniczący Rady Osiedla 

Protokół zatwierdz

 


